
125 brigadirjev na treh akcijah
Že nekaj tet zapored se pri mladinsltih delovnib akdjah
sre&jemo z najnzH&iejškiu problemL Brigade odhajajo
na akdje nepopobie, izposojamo a brigaduje v drugih
repubtikaii, stouktura mladBi na akdjah ni najbolj ugo-
dna, saj med brigadirji d Studentov, komunistov, naj-
boljSh mbdiiicev. Mbdmske brigade bi zadnja leta lah-
ko poimenovali že kar pioninke.

Zaradi vseh teh problemov smo se pri organizaciji
brigad na Viču dogovorili, da mora biti to skrb vseh
družbenopolitičnih organizacij. Lansko leto je mladinska
organizacija ostala edini »iskalec« brigadirjev čez vse
leto, šele ko so se na koncu pokazali vsi prej našteti
problemi so poizkušale zamujeno nadoknaditi tudi ostale
družbenopolitične organizacije.

Letos bodo v okviru občinske konference ZSMS orga-
nizirane tri brigade, kljub temu, da so mladi že predlaga-
li, da bi prevzeli organizacijo dveh brigad, te pa naj bi
bile vsaj popolne, če ne tudi z boljšo strukturo mladih.
Viški brigadirji bodo odšli na zvezno akcijo »ISTRA

84«, ki bo od 4. do 30. junija, na republiško akcijo
»UUTOMER 84« od 28. junija do 20. julija in v tretjo
izmeno na zvezno delovno akcijo izven Slovenije v avgu-
stu. Če hočemo na delovišče poslati popolne brigade,
potrebujemo 125 brigadirjev.

Kako bomo brigadurje dobili s čim manjšimi težavami
in ob sodelovanju vseh družbenopolitičnih organizacij?
Mladinske delovne akcije niso izključno stvar mladinske
organizacije, čeprav ostaja raladinske organizacijaV te-
meljnih sredinah nosilec vseh akcij. O tem so razpravljali
tudi člani predsedstva občinskega komiteja ZK. Na ob-
činski konferenci ZSMS si bodo mladi prizadevali ohra-
niti stike z starimi brigadirji preko kluba brigadirjev, z
dnižabnimi srečanji in z lokalnimi delovnimi akcijami, z
razstavami na šolah in v delovnih organizacijah, s preda-
vanji, razgovori po šolah, krajevnih skupnostih in organi-
zacijah združenega dela.
Na akdje tudi brezposeini?

Da bodc mladi pri svojih nalogah čim bolj uspešni so
komunisti predlagali, da se na prvem posvetu ravnateljev
srednjih šol dogovorijo za predčasno zaključevanje ocen
dijakom, ki bi želeli na akcijo. Podobno si bodo komuni-
sti v OZD pravočasno prizadevali, da bi odhod delavca
na akcijo ne pomeni večjega problema. Podobne aktiv-
nosti je predsedstvo občinskega komiteja ZK predlagalo
univeizitetnetnu komiteju ZK. Slišati je bilo tudi pred-
log, da bi naj odšli na akcijo nezaposleni, saj jih je v naši
občini nekaj več kot potrebujemo brigadirjev za vse tri
akcije. Tako naj bi delali mesec dni in preživeli pofitnice
brez lastnih stroškov. Pa bo brezposelne ta »ugodnost«
res premamUa? DARJA ERHATIČ


